

**BUY 5
GET 2
FREE!**

**ACHETEZ 5
OBTENIR 2
GRATUITEMENT!**

K Dental Inc.

Kerr
RESTORATIVES

For more information, contact your K-Dental
Sales Representative (800)455-3368
or visit www.k-dental.ca.



K-DENTAL EXCLUSIVE

Herculite™ Ultra Unidose (20-0.2g) or, Syringe, (4g)
\$149⁷⁹ 5 + 2 = \$106⁹⁹/net

Herculite XRV™ Unidose (20-0.25g) or, Syringe, (5g)
\$159⁹⁹ 5 + 2 = \$114²⁸/net

Premise Universal™ Unidose (20-0.2g) or, Syringe, (4g)
\$151¹⁹ 5 + 2 = \$107⁹⁹/net

Point 4™ Unidose (20-0.2g) or, Syringe, (4g)
\$160⁹⁹ 5 + 2 = \$114⁹⁹/net

NX3 Nexus Refills, Dual-Cure Syringes 5g
\$190³⁹ 5 + 2 = \$135⁹⁹Net

NX3 Nexus Refills, Light-Cure
\$99⁹⁹ 5 + 2 = \$71⁴²/Net

NX3 Nexus Try-In Gel, 3g
\$62⁶⁵ 5 + 2 = \$44⁷⁵/Net

Maxcem Elite Chroma Refills, Syringes 2 x 5g
\$210⁹⁹ 5 + 2 = \$154²⁸/Net

Maxcem Elite Refills, Dual Cure Syringes 2 x 5g
\$199⁹⁹ 5 + 2 = \$142⁸⁵/Net

Promotional goods must be of equal or lesser value and may not be combined with any other offers. Valid only on brands listed above. Purchase must be made on one invoice between 10/1/17 and 12/31/17. Redeem by 1/31/18. To receive your promotional goods, email or fax a copy of your authorized Kerr dealer invoice noting promo code CAKD17 for the K-Dental Exclusive and promo code NQ417 for the cements; as well as product(s) desired to: kerrpromo@kerrdental.com or FAX: 888.727.2614. Limit to 5 redemptions. Incomplete submissions will not be processed. Allow 8 weeks for delivery. Offer valid in Canada only. Promotions are subject to change or cancellation without notice. Offer void if purchased product is returned.

Les marchandises promotionnelles doivent avoir la valeur égale au moindre et ne peuvent pas être combinées avec aucune autre offre. Valable uniquement sur les marques énumérées ci-dessus. L'achat doit être fait sur une facture entre 10/1/17 et 12/31/17. Rachetez au plus tard le 1/31/18. Pour recevoir vos biens promotionnels, envoyez-nous un courrier électronique ou télécopiez une copie de votre facture autorisée de la compagnie Kerr en notant le code promo CAKD17 pour le code exclusif K-Dental NQ417 pour les ciments; ainsi que les produits souhaités: kerrpromo@kerrdental.com ou FAX: 888.727.2614. Limitez à 5 remboursements. Des soumissions incomplètes ne seront pas traitées. Accordez 8 semaines pour la livraison. Offre est valide dans le Canada seulement. Les promotions sont soumises au changement ou à l'annulation sans préavis. Offre nulle si les produits achetés sont retournés.

Pour plus d'informations, contactez votre Représentant des ventes K-Dentaire (877)878-5558
ou visit www.k-dental.ca.